TERMS AND CONDITIONS IN RESPECT OF KAI TAK SPORTS PARK – Sports Fiesta (On 3 to 30 November 2025)

1 Applicable Activity

By participating in the activity organized by Kai Tak Sports Park Limited ("KTSPL") as set out in Clause 2 below (the "Activity"), a participant is deemed to have read, understood and agreed to the terms and conditions applicable to the Activity ("Terms and Conditions").

2 Details of the Activity

Activity: Kai Tak Sports Park – Sports Fiesta

Promotion Period: 3 to 30 November 2025 (both days inclusive)

During the Promotion Period, participants who are Friends of KTSP Members, subject to these Terms and Conditions, may redeem the following rewards ("Rewards") by redeeming through the Rewards Page in 'Kai Tak Sports Park' Mobile App.

Rewards	Rewards valued at
Bodycare HK\$100 Shopping Coupon x 1 (upon spending of HK\$200)	HK\$100
Checker Formula HK\$100 Coupon x 1 (upon spending of HK\$1,000)	HK\$100
EpicLand Free Admission Ticket x 1	HK\$258
GoNuts HK\$50 Dining Coupon x 1 (upon spending of HK\$100)	HK\$50
Li-Ning 12% Off Shopping Coupon x 1 (upon any spending on regular-priced items)	-
National Geographic HK\$100 Coupon x 1 (upon spending of HK\$1,000)	HK\$100
OOFOS 10% Off Shopping Coupon x 1 (upon spending of HK\$500)	HK\$50+
SKECHERS HK\$100 Shopping Coupon x 1 (upon spending of HK\$500)	HK\$100
Tiny Steam Factory Free 3D Family Photo Coupon x 1 (upon spending of HK\$100)	HK\$49

Redemption Restrictions:

- a) Each participant is required to first become a Friends of KTSP Member to redeem Reward, provided that he or she is not a current Friends of KTSP Member.
- b) The Rewards can only be redeemed once by each Member during the Promotion Period.
- c) The Rewards cannot be exchanged for cash or other gifts.

d) The Rewards will be given to the Member in the form of electronic coupons in the 'KAI TAK SPORTS PARK' Mobile App. The usage of the coupons are subject to the terms and conditions applicable to the coupon and the relevant terms and conditions of the designated merchant who accepts such coupon.

3 Special Terms and Conditions applicable to the Activity

3.1 Terms Used

- **3.1.1** "KTSP Membership Programme Terms and Conditions" means the Friends of KTSP terms and conditions available on https://www.kaitaksportspark.com.hk/legal-notice/friends-of-ktsp-terms-and-conditions (which may be updated by KTSPL from time to time).
- **3.1.2** Other terms not defined in these Terms and Conditions shall have the same meanings as defined in the KTSP Membership Programme Terms and Conditions.

3.2 Keeping of Information

KTSPL has the right to record the Member's information in the course of redemption for audit purpose. By collecting the Reward, Member agrees that KTSPL may collect, hold, process and use their personal data in accordance with the Privacy Policy Statement of KTSPL. For further information about the Privacy Policy Statement and the privacy policy of KTSPL, please refer to the website at https://www.kaitaksportspark.com.hk/privacyPolicy.

3.3 Limited Stock

The Rewards are offered on a first-come-first-served basis while stocks last.

3.4 Verification of Identity

Friends of KTSP Members are required to present his or her Friends of KTSP e-membership card for verification at the time of redemption.

3.5 No Exchange

The Reward cannot be exchanged for cash or other gifts.

3.6 Reward Restrictions

Participants may not give away, transfer or sell their Rewards to other.

3.7 No Liability

KTSPL does not warrant that the products and/or services offered by the Designated Merchant or redeemed by the participants in the Activity are of any merchantable quality or fit for any purpose, and disclaims all liability in relation to such products and services. Any participant in the Activity shall waive all his/her rights and interests, if any, of any natures to pursue against KTSPL. All enquiries and/or complaints in respect of the products and/or services offered by Designated Merchant shall be directed to the relevant Designated Merchant.

3.8 Termination of the Activity

KTSPL has the right to suspend, terminate or cancel the Activity at any time without any prior notice.

4 General Terms and Conditions applicable to the Activity

4.1 Amendment

KTSPL has the right to amend any of these Terms and Conditions at any time without any prior notice.

4.2 Interpretation

KTSPL has the right to interpret these Terms and Conditions. In case of disputes, the decision of KTSPL will be final and binding on all parties concerned.

4.3 English Version Prevails

The Chinese version of these Terms and Conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

4.4 Governing Laws

These Terms and Conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special Administrative Region.

Issued by Kai Tak Sports Park Limited on 3 November 2025.

啟德體育園 - 全民運動賞條款及細則 (2025 年 11 月 3 至 30 日)

1 適用活動

参加者如参加由啟德體育園有限公司(「KTSPL」)舉辦之活動(「活動」),即被視為已閱讀、明白及同意適用於該活動之條款及細則(「條款及細則」)。

2 活動詳情

活動: 啟德體育園 - 全民運動賞

推廣期: 2025 年 11 月 3 至 30 日(包括首尾兩日)

於推廣期內,登記為啟德體育園之友會員的參與者(「會員」),於啟德體育園流動應用程式「獎賞」頁面領取以下獎賞(「獎賞」)。獎賞受以下條款及細則約束。

奬賞	獎賞價值
Bodycare HK\$100 購物優惠券 x 1 (消費滿 HK\$200 即可使用)	HK\$100
Checker Formula HK\$100 購物優惠券 x 1 (消費滿 HK\$1,000 即可使用)	HK\$100
免費歷奇王國入場券 x 1	HK\$258
GoNuts HK\$50 美食餐飲券 x 1 (消費滿 HK\$100 即可使用)	HK\$50
李寧 88 折購物優惠券 x 1 (消費正價貨品即可使用)	-
National Geographic HK\$100 購物優惠券 x 1 (消費滿 HK\$1,000 即可使用)	HK\$100
OOFOS 9 折購物優惠券 x 1 (消費滿 HK\$500 即可使用)	HK\$50+
SKECHERS HK\$100 購物優惠券 x 1 (消費滿 HK\$500 即可使用)	HK\$100
微影免費 3D 立體家庭照 x 1 (消費滿 HK\$100 即可使用)	HK\$49

換領限制:

- a) 參與者必須首先成為啟德體育園之友會員(如本身非現有啟德體育園之友會員),方能兌換 獎賞。
- b) 每位會員推廣期内只限換領獎賞一次。
- c) 獎賞不能兌換現金、其他禮品或優惠。
- d) 獎賞將以電子禮券形式經啟德體育園手機應用程式發送給會員,有關獎賞之使用須以適用 於電子禮券條款及細則為準及禮券發出之商戶(「**參與商戶**」)之相關條款及細則。

3 活動適用的特殊條款與細則

- 3.1.1 「 啟 德 體 育 園 之 友 會 員 獎 賞 計 劃 之 條 款 及 細 則 」 指 https://www.kaitaksportspark.com.hk/tc/legal-notice/friends-of-ktsp-terms-and-conditions 所載的條款與條件(KTSPL 可能會不時更新)。
- **3.1.2** 此等條款及細則中未定義的其他術語應具有與啟德體育園之友會員獎賞計劃條款及細則中定義的相同含義。

3.2 保留資訊

KTSPL 有權在兌換過程中記錄每張合資格收據的消費金額,以供審計之用。會員在兌換是次活動獎賞的過程時應同意 KTSPL 在收集、持有和使用與 KTSPL 有關的個人資料方面的私隱政策和做法。詳情請參閱啟德體育園之友的私隱政策聲明:

https://www.kaitaksportspark.com.hk/privacyPolicy •

3.3 數量有限

獎賞數量有限,先到先得,換完即止。

3.4 身份核實

啟德體育園之友會員在換領時須出示其啟德體育園之友會員的電子會員卡,以作核實。

3.5 獎賞限制

參加者不得將其獎賞贈送、轉讓或出售給他人。

3.6 不可兌換

優惠不可用作兌換現金或其他禮品。

3.7 不承擔責任

KTSPL 不保證指定參與商戶所提供或參加者在活動中兌換的產品及/或服務具有任可銷售的品質或適合任何用途,並且不承擔與該等產品及服務的所有責任。任何參與本活動之人士均須放棄向 KTSPL 追究任何性質的所有權利及權益(如有)。 所有有關與該等指定參與商戶所提供的產品及/或服務的查詢及/或投訴,應直接向有關參與商戶提出。

3.8活動的終止

KTSPL 有權隨時暫停、終止或取消活動,恕不事先通知。

4 活動適用的一般條款與細則

4.1 修訂

KTSPL 有權隨時修訂任何此等條款及細則,恕不事先通知。

4.2 釋義

KTSPL 有權解釋此等條款及細則。如有爭議,KTSPL 的決定應為最終決定,並對所有相關 方均具有約束力。

4.3 以英文版本為準

此條款及細則的中文版本僅供參考。倘若中英版本的規定有任何差異,以英文版本為準。

4.4 管轄法律

此條款及細則受香港特別行政區法律管轄。

由啟德體育園有限公司於 2025 年 11 月 3 日發布。